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قضاوت داوران ایرانی در لیگ 
نخبگان فوتبال آسیا

موعود  قضاوت  از  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون 
بنیادی فرد در دیدار دو تیم یوکوهاما مارینوس 

ژاپن و شانگهای شهنوا چین خبر داد.
به گزارش مهر و به نقل از سایت فدراسیون 
فوتبال، دیدار دو تیم یوکوهاما مارینوس ژاپن و 
شانگهای شهنوا چین از هفته هفتم رقابت های 
لیگ نخبگان آسیا در حالی روز چهارشنبه ۲۴ 
بهمن در یوکوهاما ژاپن برگزار می شود که با اعلام 
کنفدراسیون فوتبال آسیا موعود بنیادی فرد به 
عنوان داور و علیرضا ایلدروم و فرهاد مروجی به 
عنوان کمک های وی قضاوت این بازی را برعهده 
دارند. همچنین مرتضی منصوریان به عنوان داور 
چهارم در این مسابقه حضور دارد. ناظر داوری 
از بحرین و نماینده مسابقه از کشور کره جنوبی 

انتخاب شده است.

جام جهانی یخ نوردی »ساس فی« سوئیس
»صفدریان« باز هم طلایی شد

ملی پوش یخ نوردی کشورمان در مسابقات جام 
جهانی یخ نوردی سوئیس صاحب مدال طلا شد.
شب گذشته و دومین دوره از فصل مسابقات 
شهر  در  در  این بار  و  یخ نوردی  جهانی  جام 
»محمدرضا صفدریان«  »ساس فی« سوئیس، 
قهرمان یخ نوردی ایران و جهان با ثبت برترین 
زمان مسابقات در ماده »سرعت«، به مدال طلا 

دست یافت و بر سکوی نخست ایستاد.
وی در دور اول جام جهانی یخ نوردی در این 
فصل که در »چئونگ سونگ« کره جنوبی برگزار 

شده بود نیز به مدال طلا دست یافته بود.
دیگر  بهشتی«  »محسن  رقابت ها،  این  در 
یخ نورد توانمند کشورمان نیز پس از ورزشکاران 

مغولستان و کره جنوبی چهارم شد.
همچنین در بخش بانوان »شبنم اسدی« از 

کشورمان در رتبه هشتم جهان قرار گرفت.

السد دوباره ژاوی را می خواهد

السد در تلاش است تا بار دیگر سکان هدایتش 
را به ژاوی بسپارد.

به گزارش ایسنا، ژاوی هرناندس بعد از جدایی از 
بارسلونا هدایت هیچ تیمی را بر عهده نگرفته است. 

این در حالی است که او مشتریان دارد.
رسانه های قطری از احتمال حضور دوباره ژاوی 
در السد خبر دادند و به نظر می رسد که سران این 
باشگاه قطری دوباره به همکاری با این سرمربی 
خبرنگار  الکعبی،  محمد  دارند.  علاقه  اسپانیایی 
السد دوباره به جذب  سرشناس قطری، نوشت: 
ژاوی علاقه دارد و در تلاش است تا این سرمربی 
اسپانیایی را به حضور دوباره در این تیم متقاعد 
کند. ژاوی به عنوان بازیکن چهار سال با پیراهن 
السد به میدان رفت. او سال ۲۰۱۹ از دنیای فوتبال 
خداحافظی کرد و بلافاصله هدایت السد را بر عهده 
گرفت و توانست با این تیم نتایج بسیار خوبی را 
کسب کند. پیشنهاد بارسلونا باعث شد تا ژاوی از 
السد جدا شود و هدایت آبی اناری ها را بر عهده 
بگیرد البته او روزهای خوبی را در تیم محبوبش 
سپری نکرد و در نهایت جای خود را به هانسی 

فلیک داد.
سرمربی  این  دوباره  تا  است  تلاش  در  السد 
محبوب اسپانیایی را جذب کند. این تیم در فصل 
نداشته  لیگ ستارگان قطر عملکرد خوبی  جاری 

است و در رده سوم جدول رده بندی قرار دارد.

 تاثیر پیاتزا در آینده والیبال ایران
نشان  خود  اخیر  صحبت های  در  پیاتزا  روبرتو 
داد با برنامه ریزی دقیق و بهره گیری از تکنولوژی و 
همکاری با مربیان داخلی به دنبال ارتقای سطح تیم 

ملی والیبال ایران است.
به گزارش تسنیم، روبرتو پیاتزا، سرمربی جدید 
تیم ملی والیبال ایران، در نخستین نشست خبری 
خود در تهران به موضوعات مهمی اشاره کرد که 
می تواند بر آینده والیبال ایران تأثیرگذار باشد. این 
مربی ایتالیایی تأکید کرد که تصمیم گیری در مورد 
و  اوست  عهده  بر  فنی  کادر  و  بازیکنان  انتخاب 
فدراسیون والیبال تنها اطلاعات و سوابق بازیکنان 
موضوع  این  است.  داده  قرار  اختیارش  در  را 
در تصمیم گیری های  پیاتزا  استقلال  نشان دهنده 

فنی است.
پیاتزا همچنین به اهمیت استفاده از تکنولوژی 
برای نظارت بر عملکرد بازیکنان اشاره کرد که با 
توجه به عدم امکان حضور مستمر در ایران، از 
بهره  بازیکنان  و  لیگ  رصد  برای  خود  دستیاران 
می برد. وی دست خود را برای همکاری با مربیان 
با  تجربیات  تبادل  آماده  و  گذاشته  باز  ایرانی 

آن هاست.
با توجه به این اظهارات، می توان آینده روشنی 
با  پیاتزا  زیرا  شد،  متصور  ایران  والیبال  برای 
و  تکنولوژی  از  بهره گیری  و  دقیق  برنامه ریزی 
همکاری با مربیان داخلی، به دنبال ارتقای سطح 

تیم ملی است.
و  خاص  نکته  چند  پیاتزا  روبرتو  صحبت های 
جالب توجه داشت که نشان دهنده سبک کاری و 

دیدگاه اوست:
استقلال در تصمیم گیری ها

پیاتزا به  صراحت اعلام کرد که انتخاب بازیکنان 
و برنامه ریزی های تیم ملی به طور کامل بر عهده 
اوست و فدراسیون تنها اطلاعات و سوابق را در 
اختیارش قرار داده است. این نشان دهنده تمایل 

او به کنترل کامل روی جنبه های فنی تیم است.
استفاده از تکنولوژی و علم روز

او به اهمیت نظارت علمی بر عملکرد بازیکنان و 
استفاده از ابزارهای تحلیلی اشاره کرد. این موضوع 
ملی  تیم  به  مدرن  و  نوآورانه  رویکردی  می تواند 

بیاورد که پیش از این کمتر دیده شده است.
تمرکز روی بازیکنان جوان و آینده دار

پیاتزا گفته که لیگ ایران پتانسیل بالایی دارد و او 
به  دقت بازیکنان جوان را زیر نظر خواهد داشت. 
این می تواند زمینه ساز تغییر نسل موفقی در تیم 

ملی شود.
تعامل با مربیان ایرانی

او آمادگی خود را برای همکاری با مربیان داخلی 
اعلام و حتی اشاره کرده که برای توسعه والیبال 
در ایران از تجربیات آن ها نیز استفاده خواهد کرد. 
این نشان از نگاه مشارکتی و احترام او به منابع 

داخلی دارد.
محدودیت زمانی حضور در ایران

نکته قابل توجه دیگر این است که او به  دلیل 
به صورت  نمی تواند  خانوادگی  و  شغلی  شرایط 
برای  خود  دستیاران  از  و  باشد  ایران  در  دائمی 
رصد لیگ و بازیکنان استفاده می کند. این موضوع 
نیازمند  آن  مدیریت  که  باشد  چالشی  می تواند 
به حمایت  او  موفقیت  است.  دقیق  برنامه ریزی 
فدراسیون، هماهنگی با کادر داخلی و اجرایی شدن 

برنامه هایش بستگی دارد.
اگر روبرتو پیاتزا، سرمربی تیم ملی والیبال ایران، 
در پایان سال اول قراردادش نتایج قابل قبولی به 
می تواند  ایران  والیبال  فدراسیون  نیاورد،  دست 

اقدامات زیر را بررسی کند:
ارزیابی عملکرد دقیق

بررسی نتایج و عملکرد تیم در مسابقات رسمی 
و دوستانه

تحلیل دلایل احتمالی عدم موفقیت )مشکلات 
تاکتیکی، انگیزشی، یا فنی(

مشورت با کارشناسان والیبال و بازیکنان درباره 
نقاط قوت و ضعف سرمربی

جلسه با سرمربی
بررسی  برای  پیاتزا  روبرتو  با  جلسه ای  برگزاری 

دلایل ناکامی و شنیدن برنامه های او برای بهبود.
قابل  و  عملی  برنامه های  او  آیا  این که  ارزیابی 

قبولی برای رفع مشکلات دارد یا خیر.
ایجاد فرصت برای جبران

اگر دلایل ناکامی متأثر از عوامل خارجی )مانند 
یا  آماده سازی،  مشکلات ساختاری، کمبود زمان 
مصدومیت بازیکنان کلیدی( باشد، می توان به او 

فرصت دیگری داد.
تعیین اهداف کوتاه مدت و میان مدت برای بهبود 

عملکرد تیم و نظارت دقیق بر تحقق آن ها.
بازنگری در قرارداد

اگر در قرارداد بندی وجود دارد که امکان فسخ یا 
بازنگری را فراهم کند، بررسی شرایط حقوقی قرارداد 

ضروری است.
اعمال  یا  قرارداد  مدت  کاهش  برای  مذاکره 

تغییرات در مفاد آن.

باشگاه پرسپولیس پس از گمانه زنی های بسیار، 
اسماعیل کارتال، سرمربی ۶۳ ساله ترکیه ای، را به 
عنوان سرمربی جدید این تیم معرفی کرد تا این 
پایانی بر ۳۵ روز انتظار هواداران پرسپولیس باشد 
که حالا سرمربی تیم خود را شناخته اند و با او به 

استقبال رقابت های بعدی می روند.
به گزارش ورزش سه، در این مدت طولانی رضا 
نامدار  و  با گزینه های پرشمار  از مذاکره  درویش 
خبر داد که از جمله آنها رافا بنیتس و نیکو کواچ 
بود. او همچنین به سراغ والتر ماتزاری سرمربی 
مشهور ایتالیایی رفت تا او را به ایران بیاورد اما در 
نهایت نتوانست به این هدف برسد. روز گذشته 
والتر  با  قرارداد  امضای  آستانه  در  پرسپولیس 
ماتزاری قرار داشت اما این سرمربی ایتالیایی در 
نهایت ترجیح داد بر گفته قبلی خود وفادار بماند 
و اعلام کند که تنها حاضر است از ابتدای فصل 

هدایت تیم را برعهده بگیرد.
جدی  گزینه  دیگر  فرانسوی  استفن  ژولین 
پرسپولیس بود که مذاکراتش با این تیم پیش روی 
امضای  به  حاضر  هم  او  البته  و  داشت  مثبتی 
قرارداد با این تیم نشد. استفان که فصل گرشته 
رقم  که  کرد  اعلام  داشت،  حضور  فرانسه  رنس 

بیشتری را برای دستمزد خود می خواهد.
سرانجام اما سرمربی جدید پرسپولیس، اسماعیل 
یک  عنوان  به  که  شد  ترک تبار  و  مشهور  کارتال 
چهره باتجربه در فوتبال ترکیه شناخته می شود، 
کسی که در این مدت همه پیشنهاداتش را رد کرد 
تا به پرسپولیس »آری« بگوید. او هفته گذشته با 
پیشنهاد کایسری اسپور مواجه شد و دیداری هم 
با رئیس این باشگاه داشت اما با پیشنهاد این تیم 

مخالفت کرد.
را  فنرباغچه  تیم  هدایت  گذشته  فصل  کارتال 
بر عهده داشت و با کسب ۹۹ امتیاز، این تیم را 
به نایب قهرمانی سوپرلیگ ترکیه رساند، تنها سه 
او  تیم  گالاتاسرای.  لیگ،  قهرمان  از  کمتر  امتیاز 
همچنین با ۹۹ گل زده، بهترین خط حمله را در 

اختیار داشت.
در  کارتال  عملکرد  از  عمومی  رضایت  علی رغم 
فنرباغچه، او جای خود را به ژوزه مورینیو داد که 
توانست به عنوان سرمربی جدید به تیم بپیوندد. 
این تغییر با واکنش های مختلفی از سوی هواداران 
راهی  کارتال  حالا  اما  شد،  مواجه  کارشناسان  و 
تهران شده تا هدایت پرسپولیس را بر عهده بگیرد.
کارتال دوران بازیکنی خود را با ۱۰ فصل حضور 
در فنرباغچه سپری کرد و از سال ۲۰۰۴ وارد عرصه 
مربیگری شد. او مربیگری را از سیواس اسپور آغاز 
سوپرلیگ  به  را  مختلف  تیم  سه  توانست  و  کرد 
به  فنرباغچه  با  بار  سه  همچنین،  برساند.  ترکیه 

نایب قهرمانی سوپرلیگ ترکیه دست یافت.
ترک تبار  سرمربی  سومین  او  کارتال،  انتخاب  با 
در فوتبال ایران پس از مصطفی دنیزلی و ساغلام 
خواهد بود و دومین سرمربی ترکیه ای پرسپولیس 
پس از مصطفی دنیزلی به شمار می آید. این تجربه 

می تواند چالشی جدید برای او و پرسپولیس باشد.
تیم  ایران، مقابل  بازی رسمی کارتال در  اولین 
تراکتور خواهد بود اما احتمالا در این بازی او روی 
نیمک نخواهد نشست. پس از آن، پرسپولیس به 
زودی باید در لیگ نخبگان آسیا به مصاف الهلال 
بسیار  می توانند  که  دیدارهایی  برود،  النصر  و 

حساس و تعیین کننده باشند.
قرارداد  که  داده اند  گزارش  ترکیه  رسانه های 

یورو  میلیون   ۲.۲ ارزش  به  پرسپولیس  با  کارتال 
ساله  یک ونیم  قرارداد  این  مدت  و  شده  منعقد 
از سوی هر دو طرف به  این قرارداد  خواهد بود. 
عنوان گامی مهم در مسیر همکاری های مشترک 

دیده می شود.
هدایت  گاریدو  کارلوس  خوان  این،  از  پیش 
پرسپولیس را بر عهده داشت، اما پس از شکست 
مقابل مس رفسنجان در هفته سیزدهم لیگ برتر، 
از سمت خود برکنار شد. در این چهار هفته اخیر، 
روی  بر  موقت  سرمربی  عنوان  به  باقری  کریم 

نیمکت پرسپولیس حضور داشت.
دنبال  به  کارتال  اسماعیل  با  اکنون  پرسپولیس 
بازگشت به روزهای اوج خود خواهد بود و امیدوار 
برانکو  با  درخشان  روزهای  یادآور  کارتال  است 
دنیزلی  مصطفی  هموطنش  البته  و  ایوانکوویچ 

باشد.
 از دستیاری یواخیم لو تا اخراج مسوت اوزیل

به  فنرباغچه  سابق  سرمربی  کارتال  اسماعیل 
عنوان سرمربی پرسپولیس انتخاب شد و هدایت 

این تیم را تا پایان فصل بعد برعهده گرفت.
اسماعیل  پرسپولیس،  باشگاه  رسمی  اعلام  با 
تیم  این  هدایت  فنرباغچه  سابق  کارتال سرمربی 
را برعهده گرفت و جانشین خوان کارلوس گاریدو 
فوتبالی  زندگی  بررسی  به  گزارش  این  در  شد. 

کارتال سرمربی جدید پرسپولیس می پردازیم.
دفاع راست فنرباغچه

او در زمان بازیگری، در پست دفاع راست بازی 
می کرد و تجربه حضور در تیم هایی مثل فنرباغچه، 
غازی آنتپ اسپور، دنیزلی اسپور و آداناسپور را در 
کارنامه دارد. او دو قهرمانی لیگ برتر ترکیه و سه 
سوپرکاپ این کشور را به همراه فنرباغچه به دست 
آورد و سابقه یک بازی ملی برای تیم ملی ترکیه را 

در کارنامه خود دارد.

دستیار یواخیم لو
تیم  در  دستیار  عنوان  به   ۱۹۹۷ سال  در  او 
مربیان  با  کار  سابقه  و  یافت  حضور  فنرباغچه 
تودور  و  باریچ  اوتو  لو،  یواخیم  همچون  بزرگی 
وسلینوویچ را دارد. کارتال در چند مقطع به عنوان 
سرمربی فنرباغچه انتخاب شد و فصل گذشته با 
این تیم ۹۹ امتیاز کسب کرد و در رده دوم جدول 

قرار گرفت.
عرب اسماعیل

او به خاطر پوست سبزه و کمی تیره اش در ترکیه 
به »Arap İ�smail« معروف است و همیشه یک 
البته هواداران  گزینه در دسترس برای مدیران و 

فنرباغچه محسوب می شود
درگیری با مسوت اوزیل

در همان نیم فصل که اسماعیل کارتال هدایت 
فنرباغچه را بر عهده  داشت فنرباغچه یک ستاره 
بزرگ در اختیار گرفته بود. مسوت اوزیل،  ستاره 
از جنجال های  بعد  که  آلمانی  ملی پوش  و  بزرگ 
عجیب و غریب از  تیم ملی آلمان خداحافظی کرده 

و به ترکیه آمد تا پیراهن فنرباغچه را  به تن کند.
اوزیل که در ترکیه احساس می کرد انتظارها از 
او بسیار بالا است  شرایط سخت عصبی را تجربه 
یک  کونیا  اسپور  و  فنرباغچه  بازی  در  و  می کرد 
تصمیم اسماعیل کارتال کافی بود تا شاهد درگیری 

عجیب  و غریب اوزیل و کارتال باشیم. 
اوزیل با عصبانیت تمام سر سرمربی فنر فریاد 

می زد: »تو کی هستی  که من را بیرون بکشی؟«
رسانه های  داشت.  ادامه  هم  رختکن  در  تنش 
کارتال  و  اوزیل  بین  فریاد  و   ترکیه می گفتند داد 
با  فنرباغچه  دو  سرپرست  و  بود  رسیده  اوج  به 
می کردند.  تماشا  را  دعوا  تنها  مبهوت  قیافه های 
 جالب اینکه اوزان توفان هم به حمایت از اوزیل 

بلند شده بود. 

به  جمله ای  اوزیل  به  خطاب  کارتال  اسماعیل 
زبان آورد که بعدها او را  برای هواداران فنرباغچه 
اینجا  کن.  نگاه  را  »اینجا  کرد:  محبوب  بیشتر 
مهم تر  فنرباغچه(  )نشان  آرم  این  از   هیچکس 
بزرگتر  آرم  این  از  فهمیدی؟  هیچکس  نیست. 

نیست.«
 رقابت درخشان کارتال با گالاتاسرای و 

رکوردشکنی
باشگاه  به  فصل ۲۰۲۳-۲۴  در شروع  اسماعیل 
خود  مربی گری  دوره  و   بهترین  برگشت  خودش 
با   هدایت  این فصل  در  فنرباغچه  تجربه کرد.  را 
دست  به  امتیاز   ۹۹ مسابقه   ۳۸ در  اسماعیل 
آورد. در هر سال   دیگری این امتیاز برای قهرمانی 
قناری ها در ترکیه کافی بود ولی از   شانس بد او 
گالاتاسرای، رقیب ازلی، هم یک فصل تاریخی را 
سپری   کرد و با ۱۰۲ امتیاز موفق شد مانع رسیدن 
کارتال به جام شود.  تیم کارتال در فاز تهاجمی از 
گالاتاسرای هم بهتر کار کرد و در طول   فصل ۹۹ 
گل به ثمر رساند، هفت گل بیشتر از تیم قهرمان. 
در  کارتال  داشتند  انتظار  همه  درحالیکه 
این فصل به  او در   پایان  فنرباغچه ماندگار شود 
ترکیه  رسانه های  داد.  پایان  باشگاه  با  همکاری 
اعلام   کردند اسماعیل مایل به ادامه همکاری بوده 
از   نیمه های فصل خواب  که  باشگاه  مدیران  ولی 
قهرمانی می دیدند از اینکه او در هفته های   پایانی 
جام را به گالاتاسرای وگذار کرده ناراحت بوده و 

تصیمیم گرفتند   با کارتال تمدید نکنند.
و  بزرگ  مربی  یک  برای فصل جدید  فنرباغچه 
نامدار را به خدمت گرفته   و در سوپرلیگ با ژوزه 
مورینیو  فنرباغچه  می رود.  میدان  به  مورینیو 
ارائه  کارتال  فنرباغچه  دلچسبی  به    نمایش هایی 
نداده و به همین   علت محبوبیت او بین هواداران 

فنرباغچه بیشتر هم شده است. 

دومین سرمربی ترک تبار سرخ ها معرفی شد

اسماعیل کارتال از استانبول و فنرباغچه تا پرسپولیس
باشگاه پرسپولیس اسماعیل کارتال را به عنوان سرمربی جدید خود معرفی کرد.

رئیس فدراسیون تکواندو در واکنش به اتفاقات تیم ملی بانوان 
گفت: در هفته جاری کمیته فنی با بررسی گزینه های مد نظرش 
تکلیف کادر فنی تیم ملی بانوان را مشخص و سرمربی را معرفی 

خواهد کرد.
ملی  تیم  فنی  کادر  برای  اخیر  اتفاقات  از  پس  ساعی  هادی 
تکواندو بانوان ایران در گفتگو با خبرنگار مهر گفت: برای هدایت 
تیم ملی بانوان گزینه هایی را مد نظر داریم که پس از تشکیل 
کمیته فنی و بررسی جوانب مختلف، مربیان این تیم را انتخاب 
خواهیم کرد. البته مسابقات قهرمانی نونهالان جهان را نیز پیش 
رو داریم که کادر فنی این تیم نیز در هر دو بخش دختران و 

پسران باید انتخاب شوند.
وی در مورد حضور مهروز ساعی به عنوان سرمربی تیم ملی 
بانوان گفت: اینکه گفته می شود من به دنبال حضور خواهرم 
به عنوان سرمربی تیم ملی هستم به هیچ عنوان صحت ندارد، 
خواهرم هم نیز تمایلی به این موضوع ندارد. حتی این بار هم 
تمایلی به کار کردن با تیم ملی بانوان را نداشت و با اصرار اعضا 
کمیته فنی فعالیت در تیم ملی را ادامه داد. به اندازه کافی پشت 

من و مهروز ساعی حرف و حدیث وجود دارد.
رئیس فدراسیون تکواندو در خصوص اعزام صفرپور به عنوان 
تنها گزینه هدایت تیم ملی بانوان به قزاقستان گفت: او دو مرتبه 

به عنوان بهترین مربی جهان و آسیا انتخاب شده و طبیعی است 
که مورد توجه کشورهای دیگر قرار بگیرد. قزاق ها شرایط مناسبی 

برای این مربی ما در نظر گرفته بودند.
این کشور، روی موضوع  فدراسیون  پیشنهاد  از رسیدن  پس 
بررسی و مشورت کردیم. در نهایت با پیشنهاد قزاقستان موافقت 
آلماتی  این کشور راهی  بانوان  تیم ملی  برای هدایت  او  تا  شد 
شود. برای ورزش ما یک افتخار بزرگ است که یک مربی خانم 

به عنوان مربی در کشور دیگر فعالیت کند.
در واقع این موضوع توانمند بودن مربیان ما در گروه بانوان 

را ثابت می کند.
ساعی در خصوص موافقت با استعفای مینو مداح گفت: او 
فکر  است،  داده  استعفا  بیانیه خود  در  و  کرد  رها  را  ملی  تیم 

می کنم در این شرایط نیازی به استعفا نداشت.
مربیان  از  گذشته  سال  سه  طول  در  گفت:  پایان  در  وی 
ملی  تیم های  فنی  کادر  در  رده های سنی مختلف  در  متعددی 
در  بخصوص  مدت  این  در  مربی   ۷۰ از  بیش  کردیم.  استفاده 
آن  بیانگر  موضوع  این  اند.  کرده  همکاری  فدراسیون  با  بانوان 
است که پشتوانه خوبی در این بخش داریم و در جلسه کمیته 
فنی با بررسی تمام جوانب، کادر فنی بانوان را معرفی خواهیم 

کرد.

واکنش هادی ساعی به انتخاب خواهرش برای هدایت تیم ملی تکواندو بانوان

سرانجام 
سرمربی جدید 

پرسپولیس، 
اسماعیل 

کارتال مشهور و 
ترک تبار شد که 

به عنوان یک 
چهره باتجربه 

در فوتبال 
ترکیه شناخته 
می شود، کسی 

که در این 
مدت همه 

پیشنهاداتش 
را رد کرد تا 

به پرسپولیس 
»آری« بگوید

سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی تاکید کرد: با وجود این نسل از کشتی فرنگی و 
همچنین حمایت های بسیار خوب فدراسیون کشتی، امکان کسب بهترین نتیجه 

تاریخ کشتی فرنگی در همه ادوار المپیک در ۲۰۲۸ لس آنجلس امکان پذیر است.
حسن رنگرز در گفتگو با ایسنا، با اشاره به اهمیت توجه به کشتی گیران با استعداد 
رده های پایه به عنوان آینده سازان کشتی فرنگی ایران، اظهار کرد: خوشبختانه ارتباط 
بسیار خوبی در حال حاضر میان کادرهای فنی تیم های ملی بزرگسال و جوانان 
وجود دارد چرا که معتقدیم نباید جزیره ای کار کنیم. اگر نگاه ما المپیک ۲۰۲۸ 
است حتما بخشی از بدنه تیم بزرگسالان، کشتی گیران مستعد رده های جوانان و 
نوجوانان خواهند بود کما اینکه سعید اسماعیلی و علیرضا مهمدی که در المپیک 
پاریس در ۲۰ یا ۲۱ سالگی برای کشتی ایران مدال آوری کردند ۴ سال پیش در اردوی 

نوجوانان بودند.
سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی، افزود: ما دو رویکرد می توانیم داشته باشیم. 
رویکرد اول اینکه می توانیم این کشتی گیران جوان را به حال خودشان رها کنیم و ۴ 
سال بعد تیم را بر حسب شانس و اتفاق ببندیم یا اینکه از همین الان مسیر پیشرفت 
آن ها را ایجاد کنیم. بچه های مستعد نوجوان و جوان را رصد، پایش و مراقبت کنیم و 
با هماهنگی کادرهای فنی آن ها را زیر نظر بگیریم و به مسابقات مختلف اعزام کنیم.
وی با تاکید بر اینکه برای موفقیت در المپیک ۲۰۲۸ باید در رده های پایه برنامه ویژه 
داشته باشیم، خاطرنشان کرد: ارتباط و هماهنگی سرمربیان ۳ رده تیم های ملی با 
یکدیگر بسیار خوب است. با نظر سرمربیان تیم های ملی نوجوانان و جوانان نفراتی 
را به اردوی تیم ملی دعوت کردیم. جا دارد از آقای دبیر تشکر کنم که امکان حضور 

تعداد زیاد کشتی گیران در اردو را فراهم کرده است. همچنین ما در هر اردو نیز با 
معرفی اندیشکده فدراسیون ۲ مربی پایه را دعوت می کنیم تا امکان به روز شدن هر 

چه بیشتر آن ها فراهم شود.
رنگرز درباره برنامه های پیش روی کشتی فرنگی، گفت: ما چند اعزام سنگین 
را با همکاری فدراسیون پیش رو داریم. یکی جام نیکولاپتروف است که تیم به 
این مسابقات اعزام شده است. رقابت های رنکینگ  کرواسی را داریم که یکی از 
مراحل چرخه انتخابی تیم ملی است. تورنمنت زیر ۲۳ سال بلغارستان را داریم که 
با هماهنگی سرمربی جوانان تیمی جوان به این رقابت ها اعزام می شود. همچنین 
تورنمنت روسیه را داریم که بخشی از نفرات برتر قهرمانی کشور اعزام می شوند. 
همچنین ابتدای ماه بعد دومین رنکینگ اتحادیه جهانی کشتی در آلبانی را پیش 
رو داریم که نفرات معاف شده در چرخه انتخابی که در مسابقات قهرمانی جهان و 

المپیک بودند به این رقابت ها اعزام می شوند.
وی درباره بالا رفتن انتظارات از کشتی فرنگی برای المپیک ۲۰۲۸، پس از موفقیت 
بی نظیر کشتی فرنگی در المپیک پاریس، گفت: با توجه به ظرفیت کشتی فرنگی و 
بودجه، اعتبار و حمایتی که فدراسیون کشتی از برنامه های فنی دارد، هدفگداری 
داشته ایم که در عین چالشی بودن بر مبنای واقعیات باشد. در ۴ سال پیش رو 
همه موارد برنامه ریزی شده است. سعی می کنیم سرمایه هایمان را حفظ کنیم و 
از سوی دیگر فضا را برای رشد و عرض اندام جوانان باز نگه داریم. اینکه در المپیک 
بعدی چه اتفاقی بیفتد از الان مشخص نیست چرا که همه کشورها برای موفقیت 
در این رویداد بزرگ برنامه ریزی و سرمایه گذاری می کنند. تلاش ما این است که با 

سختکوشی، تعهد و برنامه ریزی یکی از نتایج درخشان کشتی در همه ادوار المپیک 
را رقم بزنیم. نتیجه روی تشک رقم می خورد اما وظیفه ما این است همه تلاش خود 
را به کار بگیریم تا بهترین اتفاق تاریخ کشتی را رقم بزنیم. با حمایت های فدراسیون 
و ظرفیت هایی که کشتی فرنگی دارد امکان ثبت هر رکوردی در المپیک لس آنجلس 

وجود دارد.
رنگرز در ادامه گفتگو با ایسنا، تصریح کرد: به عنوان یک مسئول نباید وعده و 
حرف بی حساب و کتاب بزنم و هیجانی صحبت کنم اما انصافا با این نسل کشتی 
فرنگی که ماحصل تلاش مربیان سازنده است و با وجود این حمایتی که فدراسیون 
کشتی دارد هیچ اتفاقی در کشتی فرنگی دور از دسترس نیست. همه شرایط برای رقم 

خوردن یک اتفاق منحصر بفرد در المپیک آمریکا فراهم است.
سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی در ادامه با تسلیت درگذشت لقمان رضایی از 
مربیان شاخص کشتی فرنگی ایران، گفت: لقمان رضایی یکی از مربیان سازنده، 
خادم و خوب کشتی ما بود که نسلی از کشتی فرنگی را در ایذه پرورش داد و سال ها 
در رده های مختلف تیم های ملی به کشتی خدمت کرد. اولین حضور لقمان به سال 
۲۰۰۷ بازمی گردد که من افتخار داشتم به عنوان سرمربی جوانان از او خواهش کنم 
با ما همکاری کند. کشتی ما یکی از سرمایه های بی نظیر خود را در عرصه سازندگی 
از دست داد. فقدان او ضایعه بزرگی است. درگذشت او را به همسر و ۳ فرزند 
عزیزش تسلیت می گویم. امیدوارم راه ناتمام لقمان رضایی را فرزند او آرن رضایی 

ادامه بدهد.
وی تصریح کرد: نکته بسیار خوبی را آقای بنا در مراسم آقا لقمان گفت که خیلی 

قشنگ بود. اینکه در آیین تشییع لقمان مردم زیادی آمده بودند. مردم ما همیشه 
نشان داده اند قدردان خادمان خود هستند و اتفاقی که در ایذه افتاد نشان داد مردم 

قدر خدمتگزاران واقعی خود را می دانند.
همه  گفت:  رضایی،  لقمان  تشییع  مراسم  در  خود  غیبت  به  اشاره  با  رنگرز 
هماهنگی ها برای حضورم در ایذه انجام شد اما یک  ماموریت بسیار مهم برای کشتی 
فرنگی بوجود آمد که مجبور شدم علی رغم میل باطنی ام بمانم و پیگیر کارهای 
قهرمانانمان باشم. حتما در اولین فرصت خدمت خانواده لقمان عزیز می رسم، 
هرچند که بزرگان ما مثل محمد بنا به نیابت از همه خادمان، معلمان و مربیان 

کشتی فرنگی در ایذه حضور پیدا کردند.

حسن رنگرز: 
کشتی فرنگی می تواند در المپیک لس آنجلس رکورد تاریخی ثبت کند


